
 

 

 

 

 

 

Submission of Attendee's Information for Exhibitor Badge 

參展商證申請 - 提交出席展會人員資料 

 

所有參展商必須透過以下連結提供所有出席展會人員的姓名、電話號碼及電郵地址，以編製

參展商證。請注意，參展商證上將顯示人員姓名，不可轉讓他人使用，展會期間請佩戴參展

商證以進出展覽廳。 

 

請通過線上平台提交人員名單，並於 10 月 5 日後再次登入線上平台預先列印參展商證。為

確保順暢入場及節省時間，請攜帶實體參展商證到場。 

 

All exhibitors need to provide the names, phone numbers, and email addresses of all 

personnel attending the exhibition through the link below for exhibitor badge. Please note 

that exhibitor badges display the attendee’s name, are non-transferable, and must be worn 

at all times to enter and exit the exhibition hall. 

 

Submit your personnel list via the online platform and you can print your exhibitor badges in 

advance after 5th October. For seamless entry and to save time, please arrive with your 

physical exhibitor badge. 

 

 

http://exhibitor.comasia.net.cn/login.html 
 
 
 

 

Online Submission of Form 2 
網上呈交表格二 

 

http://exhibitor.comasia.net.cn/login.html

